



Date: 10 January 2025

التاريخ: 10 يناير 2025

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
 إدارة العمليات والرقابة
 سوق أبوظبي للأوراق المالية
 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of the approval of a circular resolution by the Board of Directors of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution or the Company)

الموضوع: إخطار بالموافقة على قرار بالتميرير لمجلس إدارة شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة)

We would like to inform you that the Board of Directors of ADNOC Distribution has passed a resolution by circular at 3:00 p.m. on 10 January 2025 and approved the following management changes in relation to its subsidiary Abu Dhabi Global Company, ADGC ("the Subsidiary"):

نحيط عنايتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع قد أصدر قراراً بالتميرير يوم 10 يناير 2025 في تمام الساعة الثالثة بعد الظهر، بالموافقة على إجراء التغييرات التالية في إدارة الشركة التابعة لها، شركة أبوظبي العالمية ذ.م.م ("الشركة التابعة")، على النحو التالي:

- (a) The resignation of Mr. Wayne Beifus from the position of director and General Manager of the Subsidiary.
- (b) The appointment of Mr. Ali Siddiqi as director and General Manager of the Subsidiary.

- أ) تنحي السيد واين بايفوس من منصبه كعضو مجلس إدارة ومدير عام للشركة التابعة
- ب) تعيين السيد علي صديقي كعضو مجلس إدارة ومدير عام للشركة التابعة.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

بن هينيسي
 أمين سر مجلس الإدارة
Ben Hennessy
Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع